
Nancy Kwanten
YOU CAN DO IT!

Ives Hayen
Wa nie is, kan  
nog komen!

Gert Boelen
Een sprakelend 2024,  

een vreugdevolle  
aandacht aan iedereen!

Simonne Steegmans
Wij zullen zo  
 verdergaan!

Gulçin Kaya
Een goed, beter,  

BEST 2024!

Liesbeth Steegmans
Wacht niet op mooie 
momenten, maak ze 

zelf!

Charlotte Bongaerts
Ik wens je het allerbeste 

voor het nieuwe jaar, 
iets aardigs, iets liefs, 

maar vooral iets  
positiefs!

Inge Geraerts
Kort maar krachtig:  
2024 wordt prachtig!

Eric Sijmons
Een gelukkig nieuwjaar 

en een goede gezondheid!

Jordy Boons
Onthoud het goede want 

het beste moet nog komen!

Rik Kriekels
Mok ter allemol e  

benkelik sjoen  
nouwjöwer van!

Edhem Avci
Het jaartal is hoger, 
maar onze beek is  

even diep.

Freddy Hamers
Aan iedere inwoner van 

Diepenbeek de beste 
wensen voor 2024. Veel 
geluk en de handen op 

het hart.

Alfons Lambrichts
Heel veel lichtpuntjes 
voor het nieuwe jaar!

Jan Bynens
Laten we samen klinken 

op 2024 tijdens onze 
nieuwjaarsreceptie. Meer 

info op bladzijde 3.

Joris Machiels
Pop, pop, pop en de 

champagne is op. Gelukkig 
Nieuwjaar!

Katrien Verrees
Droom GROOT  

en geniet van kleine 
dingen in 2024!

Marino Renquin
Een gezond en gelukkig 
Nieuwjaar aan alle Die-

penbeekse inwoners!

Sarah Leuraers
Ik wens iedereen het  

allerbeste in 2024! Vol 
liefde en gezondheid.

Antje Boelen
Ik wens je vrede, hoop en 
liefde.. vandaag, morgen 

en altijd. Gelukkig 
Nieuwjaar!
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Onze raadsleden blikken terug op enkele belangrijke verwezenlijkingen en op het werk dat ze verzetten om elke dag een stap 
dichter bij die 19.000 blije Diepenbekenaren te komen. We werken verder aan een mooier, groener en leefbaarder Diepenbeek.

#Wewerkenverder

Proefperiode mobiliteitsplan op zijn einde
De proefperiode van het nieuwe mobiliteitsplan in het centrum van Diepenbeek loopt op haar einde. Schepen Jan  
Bynens is tevreden. “Heel wat mensen vulden ons online formulier in. Waarvoor onze dank! Ook de mening van  
scholen, politie, handelaars en de leden van de mobiliteitsraad komt ter sprake.”

Nu is het tijd om de bevindingen van de Diepenbekenaren te bundelen, zegt Jan. “Het is nu aan ons 
om eventuele veranderingen in dit plan te bespreken om dan over te gaan tot de gevraagde verbe-
teringen. De aanpassingen zullen zo vlug mogelijk uitgevoerd worden. Ook hier voorzien we een 
proefperiode zodat we voor de zomer eindelijk kunnen komen met een definitief plan.”

Jan Bynens Schepen

Dankjewel voor het zorgpersoneel
Gemeenteraadslid Nancy Kwanten bedankt het personeel in de zorg voor hun dagelijkse inzet.  
“Ze mogen fier zijn op het werk dat ze doen, op wie ze zijn,…. elke dag opnieuw. Zij maken  
dagelijks het verschil voor velen onder ons die zorg nodig hebben. Bedankt!”

Nancy Kwanten Gemeenteraadslid

Waarom een voetgangersoversteekplaats aan de Havenlaan?
Daarom:
•    De oversteekplaats, met wegversmalling en zebrapad, doet het verkeer vertragen zodat voetgangers en fietsers op een 

veiligere manier de Havenlaan kunnen oversteken.
•    Door de vertraging wordt het nabijgelegen kruispunt veiliger. Elke wandelaar kan nu veilig de weg 

over en fietsers kunnen deze aansluiting  gebruiken als snelle doorsteek naar de Rooierheidestraat.
•    Nabij de oversteekplaats zal de verharding (voordien gebruikt als parking voor vrachtwagens) ont-

hard worden, zodat de natuur weer kan herleven.

Liesbeth Steegmans Gemeenteraadslid

Opnieuw een groene bak voor wie dat wil
Vanaf januari 2024 kunnen de Diepenbekenaren opnieuw gebruik maken van de groene bak voor hun keuken- en tuinaf-
val. “Voor wie liever zoals nu de gele zakjes gebruikt, blijft alles zoals het is.” Limburg.net vraagt 85 euro voor de optionele 
groene container. Waarom deze prijs? “Keuken- en tuinafval komen nu samen in deze bak, terwijl dit vroeger gescheiden 
was via de zakjes en er wordt geschat dat minder Diepenbekenaren gebruik zullen maken van die 
extra optie. Voor mensen op een appartement is zo’n grote container absoluut niet praktisch. Om de 
prijs te drukken, kan je voorstellen dat de gemeente een deel van de kosten draagt. Wij vinden het 
evenwel niet correct dat Diepenbekenaren die tevreden zijn met de gele zakjes onrechtstreeks meebe-
talen voor de optionele groene container van iemand anders. Wist u trouwens dat de gemeente al voor 
een groot deel tussenkomt in het basisbedrag van alle Diepenbekenaren?

Jordy Boons Gemeenteraadslid

diepenbeek@n-va.be



Gelükkig Nouwjoar!

Zaterdag 20 januari
Zaal “De Kei”

19 - 21.30 uur: Receptie met hapje en drankje
21.30 – 24 uur: New year’s party met dj

Van harte welkom op onze Nieuwjaarsreceptie

Lachende gezichten op onze jaarlijkse brunch 
Onze organisatieverantwoordelijke Inge Geraerts is enorm trots op de voorbije editie van onze jaarlijkse brunch. “Ik mocht voor 
de tweede keer de brunch organiseren en ik moet zeggen dat de voorbereidingen enorm vlot zijn verlopen.”

Ons team is er eentje om trots op te zijn, vindt Inge. “Iedereen steekt de 
handen uit de mouwen waar nodig: klaarzetten van de zaal, klaarzetten 
van het buffet, op- en afruimen tijdens de brunch,… Het is elke keer 
enorm fijn om te horen dat alle plaatsen weer uitverkocht waren. We 
kregen veel complimenten van onze bezoekers, waarvoor dank! Het 
doet mij plezier te zien dat zowel onze bezoekers als helpende handen 
een lach op hun gezicht hadden. Daarvoor doe ik het!”

De verpakte overschotten schonken we aan Sint-Vincentius, zodat deze 
verdeeld konden worden tijdens de bedeling van de voedselpakketten. 

Noteer alvast de brunch van dit jaar in jullie agenda:  
maandag 11 november 2024.

Inge Geraerts Organisatieverantwoordelijke

Voorzitter Jordy Boons blikt terug op succesvolle bestuursdag
Op zaterdag 9 december organiseerde N-VA Diepenbeek haar bestuursdag met als voornaamste thema zowel een terug- als voor-
uitblik op het beleid. 

Waarop willen we in de toekomst inzetten? Wat loopt er goed en 
minder goed? Wat is de charme van N-VA Diepenbeek? 

Het is maar een kleine greep uit de vele stellingen die tijdens 
deze voormiddag uitvoerig aan bod kwamen. Na al dat harde 
labeur was er bij wijze van teambuilding een heerlijk pastabuffet 
voorzien!

Iedereen is belangrijk
Voorzitter Jordy Boons blikt tevreden terug: “Van kopman tot 
harde werker achter de schermen, iedereen is belangrijk. De 
belangrijkste inzet van deze bestuursdag was voor mij om samen 
als groep de koers uit te zetten die we in 2024 gaan varen. Het en-
thousiasme en de vele boeiende gesprekken die naar boven kwa-
men, tonen nog maar eens aan wat een sterke groep wij hebben!” 

www.n-va.be/diepenbeek



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


